МЕЖДУНАРОДНАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ И ВЫСТАВКА **"САНКТ-ПЕТЕРБУРГ-2006"**

ST. PETERSBURG-2006 **INTERNATIONAL CONFERENCE AND EXHIBITION**

Европейская Ассоциация Геоученых и Инженеров (EAGE), Евро-Азиатское Геофизическое Общество (ЕАГО) и Общество Геофизиков-разведчиков (SEG) с 16 по 19 октября 2006 г. в г.Санкт-Петербурге организуют международную конференцию « НАУКИ О ЗЕМЛЕ – НАЙТИ и ИЗВЛЕЧЬ». Последняя конференция "Геофизика XXI века. Прорыв в будущее" была организована этими обществами в сентябре 2003г. в г. Москве и имела большой общественный резонанс в геологогеофизическом мире.

Тематика докладов конференции "САНКТ-ПЕТЕРБУРГ-2006" имеет широкий спектр. Будут обсуждаться перспективы развития минерально-сырьевой базы; комплексные геологогеофизические исследования при региональных работах; разведка на нефть и газ и разработка коллекторов; поиски и разведка на твердые полезные ископаемые; инженерногеологические и экологические исследования: разведка и добыча полезных ископаемых на российском шельфе, петрофизика и геомеханика; ГИС технологии. С научной программой конференции можно ознакомиться на вебсайте www.eage.org. В программу также войдут три научнопрактических семинара и пять специализированных курсов. Выступления докладчиков планируются на английском и на русском языках (с синхронным переводом). В работе конференции предполагается участие около 700 ведущих специалистов и ученых России и стран СНГ, Европы, Америки, Канады и др.

В рамках конференции в выставочном комплексе "ЛЕНЭКСПО" состоится международная выставка, в которой примут участие ведущие геолого-геофизические компании мира. В настоящий момент продолжается прием заявок на участие в выставке.

Оформить участие в выставке Вы можете обратившись бизнес-офис EAGE:

Houten.

The Netherlands

Telephone: +31 30 6354055 Fax: +31 30 6343524

E-mail: stpetersburg2006@eage.org

или в Региональный офис EAGE в Москве

тел./факс: +7 495 930 8452

Email: stpetersburg2006@geomodel.ru

Подробности на сайтах: www.eage.org, www.eage.ru

В настоящий момент генеральными спонсорами конференции являются всемирно известные компании Shlumberger и THK BP. Любая компания может стать спонсором этого международного форума. Приглашаем заинтересованные компании стать спонсором отдельных мероприятий этого значимого геологогеофизического форума.

On October 16 - 19 2006, under the auspices of European Association of Geoscience and Engineers (EAGE), Eurasia Geophysical Society (EGS) and Society of Explorational Geophysicists (SEG), the International conference "GEOSCIENCE OFFERS NEW EFFICIENT METHODS OF DISCOVERY AND EXTRACTION" will take place in St. Petersburg. The previous conference "Geophysics of XXI century. Breakthrough" was organized by the above societies in September 2003 in Moscow, and attracted much attention from geologists and geophysicists all over the world.

The reports to be made at the conference in St. Petersburg cover a wide range of subjects. These include such topics as the future of exploration and development of mineral resources, integrated geological and geophysical regional studies, hydrocarbons exploration and reservoir development, solid minerals prospecting, explorational engineering and environmental studies, exploration and development on the continental shelf, petrophysics and geomechanics and seismic and geophysical survey technology advancement. The Conference program is available at www.eage. org. The program also includes three workshops and five specialized training courses. Lecturers at the conference will give their presentations in English or Russian, with simultaneous translation support being provided. Nearly 700 leading specialists and experts from Russia, CIS countries, Europe, USA, Canada and other countries will be participating.

During the conference, the world's leading exploration and geophysical companies will also participate in an international exhibition which will take place in LENEXPO exhibition complex. Any companies or organizations who are interested are welcomed to submit their requests for participation in both the conference and

Registration for participation in the exhibition is available at the EAGE business-office:

Houten.

The Netherlands

Telephone: +31 30 6354055 Fax: +31 30 6343524

E-mail: stpetersburg2006@eage.org

or at the EAGE regional office in Moscow

tel/fax: +7 495 930 8452

Email: stpetersburg2006@geomodel.ru

Please visit the following websites for more information:

www.eage.org, www.eage.ru

Schlumberger and TNK-BP, who are among the industry leaders, are primary sponsors of the conference. Any company may volunteer to become a sponsor of this international forum. We would also like to urge companies to become sponsors of certain events that would take place during this important international geological and geophysical forum.











Geosciences – To Discover and Develop

Register now!

more information: www.eage.org



International Conference & Exhibition 16 - 19 October 2006 Lenexpo, Saint Petersburg, Russia